
1/7 
 

Finančná komisia 
Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

Košice: 07. 06. 2019 
Číslo: 2747/2019/OF-20884 
Vybavuje: Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo 

E-mail: michal.demo@vucke.sk  
Telefón: 055/7268 210  
 

 

ZÁPISNICA 
z 8. rokovania Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického  

samosprávneho kraja, konaného dňa 07. 06. 2019 
 
 

PROGRAM  ROKOVANIA: 

1. Otvorenie rokovania komisie 
2. Správa o výsledkoch kontrol vykonaných Útvarom hlavného kontrolóra Košického 

samosprávneho kraja na základe požiadavky zastupiteľstva zo 7. zasadnutia konaného 
dňa 27. augusta 2018 

3. Zmena uznesenia č. 144/2018 – Optimalizácia siete sociálnych služieb poskytovaných 
zariadeniami v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK - 7.etapa  

4. Návrh VZN KSK, ktorým sa mení a dopĺňa VZN KSK č. 13/2016 o určení  výšky 
príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských zariadeniach 

5. Aktualizácia uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 173/2019 
s názvom: Intenzita pomoci – spolufinancovanie stredných škôl v zriaďovateľskej 
pôsobnosti Košického samosprávneho kraja v rámci Operačného programu Ľudské 
zdroje, Prioritná os: 1 – Vzdelávanie, Špecifický cieľ: 1.1.1 – Zvýšiť inkluzívnosť 
a rovnaký prístup ku kvalitnému vzdelávaniu a zlepšiť výsledky a kompetencie detí 
a žiakov 

6. Aktualizácia  uznesení Zastupiteľstva KSK č. 174/2019, 94/2018 a 483/2017 s názvom: 
Intenzita pomoci – spolufinancovanie SŠ  v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK v rámci 
IROP Prioritná os: 2 - Ľahší prístup k efektívnym a kvalitnejším verejným službám,  
špecifický cieľ: 2.2.3 – Zvýšenie  počtu žiakov  stredných odborných škôl 
na praktickom vyučovaní 

7. Zrušenie uznesení Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 560/2017 
a č. 561/2017 z 25. zasadnutia zo dňa 23. 10. 2017 a č. 119/2018 zo 7. zasadnutia 
zo dňa 27. 08. 2018 a schválenie spolufinancovania projektov z Integrovaného 
regionálneho operačného programu 2014 – 2020, špecifický  cieľ 1.1 

8. Správa o činnosti Informačno-poradenského centra pre EŠIF na Košickom 
samosprávnom kraji 

9. Vyhodnotenie zimnej údržby ciest II. a III. triedy v zimnom období 2018/2019 
10. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

na II. polrok 2019 
11. Plán  úloh  Finančnej  komisie  Zastupiteľstva  Košického  samosprávneho  kraja  

na II. polrok 2019 
12. Úprava nájomných vzťahov s BONA FIDE, o. z. 
13. Rôzne  
14. Záver 
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K bodu č. 1   

Rokovanie Finančnej komisie (ďalej len „komisia“) otvoril predseda komisie Ing. František 
Petro (ďalej len „predseda komisie“), ktorý na úvod privítal všetkých prítomných členov 
komisie. Následne oboznámil členov komisie o tom, že materiál „Plán úloh Finančnej komisie 
Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2019“ pôvodne uvedený v bode 
č. 11 programu rokovania komisie bude presunutý na začiatok rokovania ako bod č. 3 
a materiál „Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
na II. polrok 2019“ pôvodne uvedený v bode č. 10 programu rokovania komisie bude presunutý 
na začiatok rokovania Zastupiteľstva KSK ako bod č. 5. Okrem toho budú zaradené ďalšie dva 
nové body: „Informácia o plnení požiadaviek z rokovaní Finančnej komisie Zastupiteľstva 
Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2019“ ako bod č. 2 a „Informácia o plnení 
uznesení Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2019“ 
ako bod č. 4. Predseda komisie dal následne hlasovať o zmenenom programe rokovania. 
Komisia bola uznášaniaschopná. 

Hlasovanie č. 1 za schválenie programu rokovania komisie: 
Prítomní:   14 
Za:  14 
Proti:   0 
Zdržal sa:   0 

K bodu č. 2 

Materiál „Informácia o plnení požiadaviek z rokovaní Finančnej komisie Zastupiteľstva 
Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2019“ prítomným členom komisie odprezentoval  
Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo, vedúci Odboru financií. V rámci tohto bodu vystúpila aj 
JUDr. Jarmila Zvarová, vedúca Právneho oddelenia, aby predstavila stanovisko Úradu KSK 
k požiadavke komisie súvisiacej s predložením materiálov k podlimitným zákazkám GDPR 
a audit IT prostredia.  

Následne prebehla diskusia, do ktorej sa zapojili Ing. Jozef Burian, Ing. Ľubomír Hudák, 
Ing. Juraj Ďorko, Ing. Róbert Puci, Ing. Jozef Sokologorský, Ing. František Petro a Ing. Emil 
Kočiš, PhD. Z diskusie vyplynul nový návrh na uznesenie komisie, o ktorom dal predseda 
komisie hlasovať. 

Uznesenie č. 29:  Komisia berie na vedomie Informáciu o plnení požiadaviek z rokovaní 
Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2019 a žiada 
Úrad KSK, aby boli na najbližšie rokovanie komisie predložené materiály k podlimitným 
zákazkám GDPR, Audit IT prostredia a Protikorupčný audit bez citlivých údajov alebo aby boli 
členom komisie poskytnuté tieto materiály k nahliadnutiu pri zachovaní ich mlčanlivosti. 

Hlasovanie č. 2:   
Prítomní:   18 
Za:  17 
Proti: 0   
Zdržal sa:  1 
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K bodu č. 3 

Materiál „Plán  úloh  Finančnej  komisie  Zastupiteľstva  Košického  samosprávneho  kraja  
na II. polrok 2019“ prítomným členom komisie odprezentoval Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo, 
vedúci Odboru financií. K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Uznesenie č. 30:  Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 3:   
Prítomní: 18 
Za: 18 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 4 

Materiál „Informácia o plnení uznesení Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického 
samosprávneho kraja za I. polrok 2019“ prítomným členom komisie odprezentoval Dipl.-Kfm. 
Ing. Michal Demo, vedúci Odboru financií. K materiálu neboli žiadne pripomienky.  

Uznesenie č. 31:  Komisia berie na vedomie Informáciu o plnení uznesení Finančnej komisie 
Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2019. 

Hlasovanie č. 4:   
Prítomní: 20 
Za: 19 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 

 

K bodu č. 5 

Materiál „Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
na II. polrok 2019“ prítomným členom komisie odprezentoval Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo, 
vedúci Odboru financií. K materiálu neboli žiadne pripomienky.  

Uznesenie č. 32:  Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 5:   
Prítomní: 20 
Za: 20 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 6 

„Správu o výsledkoch kontrol vykonaných Útvarom hlavného kontrolóra KSK na základe 
požiadavky zastupiteľstva zo 7. zasadnutia konaného dňa 27. augusta 2018“ prezentoval 
Ing. Ľubomír Hudák, hlavný kontrolór KSK. K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Uznesenie č. 33:  Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na 
vedomie. 
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Hlasovanie č. 6:   
Prítomní: 20 
Za: 20 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu č. 7 
Materiál „Zmena uznesenia č. 144/2018 – Optimalizácia siete sociálnych služieb 
poskytovaných zariadeniami v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK - 7.etapa.“ prezentovala 
PhDr. Vladimíra Maršaleková, referentka pre zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti. 
K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Uznesenie č. 34:  Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 7: 
Prítomní: 20 
Za: 20 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 8 

„Návrh VZN KSK, ktorým sa mení a dopĺňa VZN KSK č. 13/2016 o určení výšky príspevku 
na čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských zariadeniach“ odprezentovala 
MVDr. Katarína Franková, referent pre stravovanie Odboru školstva. K materiálu neboli žiadne 
pripomienky. 

Uznesenie č. 35:  Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 8:   
Prítomní: 20 
Za: 20 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 9 

Materiál „Aktualizácia uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 173/2019 
s názvom: Intenzita pomoci – spolufinancovanie stredných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti 
Košického samosprávneho kraja v rámci Operačného programu Ľudské zdroje, Prioritná os: 1 – 
Vzdelávanie, Špecifický cieľ: 1.1.1 – Zvýšiť inkluzívnosť a rovnaký prístup ku kvalitnému 
vzdelávaniu a zlepšiť výsledky a kompetencie detí a žiakov“ uviedla Ing. Henrieta Kubová, 
referent pre správu škôl a školských zariadení Odboru školstva. K materiálu neboli žiadne 
pripomienky. 

Uznesenie č. 36:  Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 
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Hlasovanie č. 9:   
Prítomní: 20 
Za: 20 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 10 

Materiál „Aktualizácia  uznesení Zastupiteľstva KSK č. 174/2019, 94/2018 a 483/2017 
s názvom: Intenzita pomoci – spolufinancovanie SŠ  v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK 
v rámci IROP Prioritná os: 2 - Ľahší prístup k efektívnym a kvalitnejším verejným službám,  
špecifický cieľ: 2.2.3 – Zvýšenie  počtu žiakov  stredných odborných škôl na praktickom 
vyučovaní“ prezentovala Ing. Henrieta Kubová, referent pre správu škôl a školských zariadení 
Odboru školstva. K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Uznesenie č. 37: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 10:   
Prítomní:  20 
Za:  20 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
K bodu č. 11 

Materiál „Zrušenie uznesení Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 560/2017 
a č. 561/2017 z 25. zasadnutia zo dňa 23. 10. 2017 a č. 119/2018 zo  7. zasadnutia zo dňa 
27. 08. 2018 a schválenie spolufinancovania projektov z Integrovaného regionálneho 
operačného programu 2014 – 2020, špecifický  cieľ 1.1“ prezentoval Ing. Peter Harčarik, 
vedúci Odboru projektov a investícií. K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Uznesenie č. 38: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 11:   
Prítomní:  20 
Za:  20 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
K bodu č. 12 

„Správu o činnosti Informačno-poradenského centra pre EŠIF na Košickom samosprávnom 
kraji“ prezentoval Mgr. Ing. Kamil Kubík, referent pre informovanie a komunikáciu IPC 
pre EŠIF. K materiálu neboli žiadne pripomienky.  

Uznesenie č. 39: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 
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Hlasovanie č. 12:   
Prítomní:  19 
Za: 19 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu č. 13 

Materiál „Vyhodnotenie zimnej údržby ciest II. a III. triedy v zimnom období 2018/2019“ 
prezentoval Ing. Juraj Buľko, zástupca Správy ciest KSK. K materiálu neboli pripomienky. 

Uznesenie č. 40:  Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na 
vedomie. 

Hlasovanie č. 13:   
Prítomní:  18 
Za: 18 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 

K bodu č. 14 

Materiál „Úprava nájomných vzťahov s BONA FIDE, o. z.“ odprezentovala Ing. Darina 
Šebeňová, vedúca Odboru správy majetku. K materiálu bola diskusia, do ktorej sa zapojili 
Ing. Ľubomír Hudák, Ing. Róbert Puci, Ing. Jozef Burian, Ing. Ján Kokarda, Ing. František 
Petro, Ing. Juraj Balázs, Ing Emil Kočiš, PhD., Ing. Jozef Sokologorský, Ing. Jaroslav Polaček 
a Ing. Igor Petrovčik. Z diskusie vyplynuli návrhy na uznesenia, o ktorých dal predseda 
komisie postupne hlasovať. 
1. Návrh na uznesenie sformuloval Ing. Róbert Puci: „Komisia odporúča materiál stiahnuť 

z rokovania Zastupiteľstva KSK.“  
2. Návrh na uznesenie sformuloval Ing. Emil Kočiš, PhD.: „Komisia odporúča Zastupiteľstvu 

KSK ponechať súčasné nájomné vzťahy do skončenia platnosti nájomnej zmluvy v roku 
2022, následne nájomné vzťahy vyhodnotiť a prijať nové riešenie.“ 

3. Návrh na uznesenie sformuloval JUDr. Ing. Peter Huba, PhD.: „Komisia odporúča 
Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť druhú časť uznesenia č. 17 b.) 2“ 

Návrh na uznesenie - Ing. Róbert Puci:  Komisia odporúča materiál stiahnuť z rokovania 
Zastupiteľstva KSK. 

Hlasovanie č. 14:  
Prítomní: 19 
Za: 8 
Proti: 0 
Zdržal sa: 11 
Návrh uznesenia neprešiel! 

Uznesenie č. 41:  Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK ponechať súčasné nájomné vzťahy 
do skončenia platnosti nájomnej zmluvy v roku 2022, následne nájomné vzťahy vyhodnotiť 
a prijať nové riešenie. 
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Hlasovanie č. 15:   
Prítomní: 19 
Za: 10 
Proti: 0  
Zdržal sa: 9 

Návrh na uznesenie prešiel, o ďalšom návrhu uznesenia od Petra Hubu sa preto nehlasovalo.  
 
 
K bodu č. 15   

V rámci bodu Rôzne diskusia nebola. 

 

K bodu č. 16 
Na záver rokovania poďakoval predseda komisie prítomným za účasť a rozlúčil sa s nimi. 

 

   .....................................................    ............................................ 
      Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo            Ing. František Petro 
             tajomník komisie               predseda komisie 


